

Ballot_Box_Script

English	Chinese
Hey NYC Voters,	紐約市選民請注意,
If you filled out an absentee ballot, you can avoid the lines and promote safe, contactless voting, by dropping off your ballot at any of <i>these</i> secured ballot boxes.	如果您已填妥您的缺席選票, 您可將您的選票投遞到 <u>這些</u> 安全的投票箱內, 您可避免排隊並推廣安全, 無接觸式投票.
These boxes can be found at all Early Voting and Election Day Poll sites, as well as any Election Board office.	您可在所有提前投票處及選舉日投票處, 和選舉委員會辦公室找到這些投票箱.
Just remember that on Election Day, not all Early Voting locations will still be open for drop off, so be sure to visit findmypollsite.vote.nyc to confirm the hours and location for the ballot box closest to you.	請注意, 在選舉日當天, 並非所有的提前投票處仍然開放供您投遞選票, 因此請務必登錄 findmypollsite.vote.nyc 網址確認最靠近您的投票箱的開放時間和地點.
And, if you are stopping by an Election Board office, visit vote.nyc for addresses and extended office hour schedules.	並且, 如果您想親至選舉委員會辦公室, 請登錄 vote.nyc 網站查看地址及辦公室延長辦公的時間表.
Vote Safe, NYC!	安全投票, 紐約市!